
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Torsdag d. 30. marts kl. 18.00 – 20.00 i 

forhallen v. aulaen 
 
 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann – Formand -afbud 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk  

Henriette Holm Lange 

Christina Clausen Decker 

Anne Fricke Rudbeck -afbud 

Belinda Marie Petersen -afbud 

Jeannette Grønbæk 

Helle Boye-Hansen - afbud 

 

Elevråd 

Mads Pamperin – Formand  

Noah Jacobsen – Næstformand  

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/ TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 
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3 

 

Godkendelse af 

dagsorden  

Punkter til eventuelt 

A  

Dagsordenen blev vedtaget. 
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20 

 

Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

 

O 

 

Ledelsen: Vi er i fuld gang med planlægning af fagfordeling. Vi har fået 

to nye lærere, en fra Favrdal og en fra Louiseskolen. I dag har vi afholdt 

møde med pædagogerne fra daginstitutionerne og vores pædagoger, 

hvor målet er at komme tættere på hinanden og skabe gode fælles 

rammer for overgangssamarbejdet.  

Sekretæren, er i samarbejde med bestyrelsen  i gang med at søge 

fonden for at søge om midler til en legeplads. Vi har 20.000kr til egen 

betaling fra Eventen sidste år, og vi håber jo på at Event-ugen i år også 

genererer et overskud som også kan bruges på legeudstyr.  

Den 19. april er der et budgetmøde i Rådhussalen.  I uge 16 er ledelsen 

i Portugal på et kursus om inklusion sammen med 30 andre skoleledere 

fra forskellige steder i Danmark. Turen koster ikke skolen noget da 

udgifterne dækkes at EU-midler. Der er skrevet en Bregnbjergskole 

sang af fire ansatte, den er rigtig god og vi glæder os til at synge den til 

skolens fællessangdag. 

 

SFO: Der er travlt, mange børn men der er en god stemning blandt 

børn og voksne. Vi havde nogle soldater på besøg i sidste uge, det var 

en stor succes, de børn som deltog fik lov til at prøve udstyr, de smagte 

også feltrationer mv. Så ser vi på nye inddelinger af SFO, vores SFO er 

ikke en special SFO og derfor ser vi på rammerne i et nyt perspektiv. 

Flere børn har brug for ro og tilpasning så derfor er vi i gang med at se 



på rammerne med friske øjne. Specielt de ansatte i Solsikken føler sig 

lidt låst, børnene og de ansatte i Solsikken har behov for at blive mere 

integreret med den øvrige SFO. Dette arbejder vi med frem mod 

sommerferien, og det vil vi også tage op på et forældremøde for 

forældre til børn i SFO eftersommerferien. Det er vigtigt at forældre 

ikke fejlagtig har den opfattelse at Bregnbjergskolens SFO er en special 

SFO på linje med SFO på eks. Louiseskolen da det ikke er tilfældet. 

 

Elevrådet: Repræsentanterne fra elevrådet deltog ikke på mødet. 

 

Personale: De ansatte er optaget af fagfordelingen, som vi er i gang 

med sammen med ledelsen. Event-ugen fylder også meget, den 

kommer til at blive rigtig festlig. 
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30 

 

Princip for 

meddelelsesbog  

Bilag med forslag til 

princip 

 

OB 

 
Udfra udkastet til princip for en meddelelsesbog er vi nået  frem til 
beslutninger som kan bruges i vores princip. Bestyrelsen vil hvert år 
revidere princippet. Endelige princip er klar til godkendelse på næste 
møde 
 
Det bestyrelsen kan vedtage, er hvor ofte man skal kunne tilgå 
meddelelsesbogen og om den skal være digital eller analog eller evt. en 
kombination. 
 
Det er bestyrelsens ønske, at meddelelsesbogen opdateres to gange 
årlig ifm. skolehjemsamtalerne. Det er bestyrelsens ønske at 
Meddelelsesbogen kun oprettes digitalt. Princippet færdiggøres til 
næste SB. 
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30 

 

Skoleudviklings-

samtale 

gennemgang af 

oplæg herunder 

skolens faglige 

resultater og 

indsatser 

 

OD 

 
Alle vejledere var med til samtalen med Rasmus Graff (skolechefen) 
sammen med skolens ledelse. Det var en god samtale. AS gennemgik 
resultaterne i dansk, matematik på de forskellige årgange. 
Vi ser at 6. årgang har nogle udfordringer i matematik, ledelsen bruger 
resultaterne til at iværksætte indsatser, bl.a. at der er to voksne til 
stede i mange timer. 
Referat fra samtalen lægges ud på skolens hjemmeside, som et notat. 
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10 

 

Godkendelse af 

timefordelingsplan 

og nedsat skoledag 

Bilag 

 

OB 

 
SB godkendte timefordelingsplanen og nedsat skoledag. 
Ændringer fra dette skoleår. Vi går fra 3 lektioner Håndværk7design til 
2 lek. På 4 årgang. Fra 3 til 2 lektioner Natur/teknologi også på 4. årg, 
hvilket betyder vi kan indføre 2 lektioner til træning af færdigheder. 
På 5. årg. er madkundskab ikke længere et tilbud, hvilket her giver 
muliged for 2 lektiner til trænng af færdigheder. 
Denne ændring håber vi kan være med til at løfte skolens faglige 
resultater. 
Medarbejderrepræsentanten var tydelig i forventningen om, at der bør 
ansættes en lærer mere på skolen, så alle fagfaglige timer varetages af 
læreruddannet personale. Dette synspunkt deles af bestyrelse og 
ledelse. 
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15 

 

Politik for 

samarbejdet mellem 

Børne- og 

familieudvalget og 

SB 

Bilag 

  
Udsættes til næste SB-møde. Næstformanden ser på det. 
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Økonomi 

Budget 2023 - 

gennemgang 

Bilag  

 

 

DB 

 
AS orienterede SB om skolens aktuelle budget-situation. Som det ser 
ud nu, så kalkulerer skolen med et merforbrug på godt 4 millioner. Det 
er mange penge, men vi forsøger at styre skolen igennem krisen, så 
godt som muligt. 
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3 

 

Evt. 

  

En bekymring fra en forældrer blev diskuteret uden referat. 

 

Næste møde i bestyrelsen er d. 1. maj - sidste møde d. 13. juni 

  

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Faglig progression og overgang til Ungeuniverset – kommende møde 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Professionel networking på tværs af kommuner. 
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


